
11 april 2019

Geachte commissie,

Vanavond sta ik voor u namens de bewoners van de Nagtzaamstraat en het Teylerplein.

Achtergrond
Er vinden op grote schaal werkzaamheden plaats in de Amsterdamse buurt. Wij hebben ons hier jaren 
op verheugd want de conditie van de weg was niet goed en snelheidsduivels werden op geen enkele 
manier ontmoedigd. Dit terwijl de straat grenst aan een school en een groot speelterrein. Kortom: 
levensgevaarlijk en goed dat daar verandering in zou komen. De verheuging was echter van korte 
duur. Wij zijn ons als buurt vorige week rot geschrokken toen de nieuwe situatie vorm begon te 
krijgen.

Breedte stoep
De stoep bleek aanzienlijk ingekort en bovendien niet overal hetzelfde. Op sommige punten nog maar 
1.22 meter en bij ons voor de deur nog slechts 1.10 meter. Wij begrijpen dat wij in het kader van het 
algemeen belang iets moeten inleveren, maar van een stoep van 3 meter naar 1.10 meter is op geen 
enkele manier te rechtvaardigen en bovendien onleefbaar. Mijn buurvrouw kan hier niet lopen met 
haar rollator en een andere buurvrouw kan er niet door met haar tweelingwagen. Mensen kunnen 
bovendien hun fiets niet meer voor hun huis kwijt.

Procesmanager heeft erkend dat niet is gehandeld conform het ontwerp. Ons werd
direct mondeling toegezegd dat de stoep overal zal worden aangepast naar de breedte zoals bepaald in 
het definitieve ontwerp dat is vastgesteld na participatie met de buurt, te weten 1.50 meter.

Niemand uit de buurt herinnert zich echter ooit informatie te hebben ontvangen over de breedte van de 
stoep. De heer leeft bovendien erkend dat op het voorlopig ontwerp geen maten stonden. Ik
vraag u: hoe hebben de buurtbewoners hier dan op kunnen reageren? Ik stel dat dit een oneigenlijke 
gang van zaken is.

Daarnaast is het ons volstrekt onduidelijk waarom in het definitief ontwerp een breedte van 1.50 meter 
is bepaald in het licht van het Bouw Avies Toegankelijkheid 'voetpaden voor iedereen' d.d. 1 januari 
2019. Hieruit volgt dat de vrije breedte van een voetpad dat intensief wordt gebruikt bij voorkeur 
breder is dan 2,40 meter, maar tenminste 1,80 meter breed (exclusief trottoirband).

Veiligheid
Volgens de heer zou een bredere stoep ten koste gaan van de breedte van de rijbaan en de
veiligheid daarvan. De weg is nu echter zo breed dat snelheidsduivels meer worden gefaciliteerd dan 
onder de oude situatie. Het is de bedoeling dat de buurt een 30 km zone wordt. Wij hebben er als buurt 
echter geen vertrouwen in dat dit enig verschil zal uitmaken.

Groenvoorziening
Ruim tien jaar geleden heeft de gemeente groen uitgedeeld aan de bewoners. Zoals het er nu naar 
uitziet zal al het groen aan de huizenkant moeten worden verwijderd.

Verzoeken
Volgens de heer s het niet mogelijk nog iets aan te passen aan het ontwerp omdat komende
maandag het asfalt zal worden gestort.



Wij, de bewoners van de Amsterdamse buurt, vragen u om:

• het storten van het asfalt tegen te houden tot de verantwoordelijke personen hebben 
aangetoond dat zij correct hebben gehandeld;

• ongeacht de uitkomst van het voorgaande opdracht te geven voor een stoep van bij voorkeur 
2.40 meter, maar met een minimale afmeting van 1.80 meter;

• een veilige verkeerssituatie af te dwingen door wegversmallingen te creëren en flitspalen te 
plaatsen.

Hartelijk dank voor uw aandacht.

Zie bijgevoegd bijlagen I en II betreffende foto’s van de oude en huidige situatie.



Bijlage I - oude situatie



Bijlage II - huidige situatie


